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RG.0012.18.2016 

 

Protokół Nr 18/16 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 6 października 2016 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1206 a zakończyła o 1309. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz, która 

powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili otwarcia 

posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Ad.IV/1. 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga dokonała ogólnego przedstawienia informacji z wykonania 

budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 2016r.  

Skarbnik poinformowała o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za I półrocze 2016r. 

Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione sprawozdanie. 

Informacja z wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 2016r. stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 

P. Lesław Pater przedstawił stawki za wodę i ścieki wynikające z wyliczeń: 

1). Za 1 m3 dostarczanej wody – cena netto 2,84 zł,  
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- dotychczasowa stawka – 2,71 zł, 

- stawka 2,80 zł - zaproponowana przez P. Patera 

 

2). Za 1 m3 odprowadzanych ścieków ustalony na podstawie zużycia wody  - cena netto 4,84 

zł.  

- dotychczasowa stawka – 4,15 zł. 

 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz poddała pod głosowanie w/w stawki. 

Za 1 m3 dostarczanej wody: 

Za stawką 2,71 zł głosowało 3 radnych. 

Dwóch radnych wstrzymało się od głosu. 

Przyjęto 2,71 zł.  

 

Za 1 m3 odprowadzanych ścieków ustalony na podstawie zużycia wody: 

Za stawką 4,15 zł. głosowało 4 radnych. 

Za stawką 4,84 zł głosował 1 radny. 

Przyjęto 4,15 zł. 

 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z zaproponowanymi stawkami został pozytywnie 

zaopiniowany  – 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/130/2016 Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem z dnia 18 sierpnia 2016 r. w sprawie zamiaru realizacji zadania 

polegającego na remoncie drogi gminnej nr 101304 R Witkowice – Chwałowice – Łążek 

Chwałowski wspólnie z Nadleśnictwem Gościeradów przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2016 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radny Edward Wermiński wystąpił o rozeznanie możliwości, głównie pod względem 

finansowym, wprowadzenia nazewnictw ulic w miejscowościach na terenie gminy. 

Radna Justyna Szwedo zawnioskowała o zamontowanie 1 lub 2 progów zwalniających przy 

szkole w Woli Rzeczyckiej i 1 progu koło posesji p. Ziemińskiego. W tym celu należałoby 

dokonać wizji w terenie. Radna wystąpiła i o poinformowanie jej o terminie wizji.  

Radna Justyna Szwedo zwróciła się z wnioskiem  o ustawienie  barierek ochronnych przy  

wyjściu z placu szkolnego na drogę w Woli Rzeczyckiej ze względu na zapewnienie 

bezpieczeństwa dla dzieci. 
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Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 
 

 

 


